
Referat 
Generalforsamling / året 2021
E|F Holtegårdsvej 
søndag d. 22. maj 2022 kl. 14:00

Formanden Lars Bøcker, nr 59 bød velkommen til årets generalforsamling, som i år blev afholdt i 
fællesrummet ved ældreboligerne.

Dagsorden:

1.  Valg af dirigent og referent
Jill Byrnit, nr 78 blev valgt som dirigent.
Gitte Halberg, nr 80 blev valgt som referent.
Dirigenten konstaterer, at generalforsamlingen er rettidigt indkaldt.
Tilstede er 23 stemmeberettigede og 7 fuldmagter 

2.  Formandens beretning 2021 (vedlagt indkaldelsen)
Ingen kommentarer til formandens beretning, og beretningen blev enstemmigt godkendt.

3.  Kassereren aflægger regnskab for 2021 (vedlagt indkaldelsen) samt budget for 2022 
(vedlagt indkaldelsen)
a. Godkendelse af revisor påtegnet regnskab 2021 samt over/underskuds disponering.
Kasseren Bodil Dixen Sunde, nr. 90 gennemgik regnskabet.
Der er et mindre forbrug end budgetteret på bl.a gartner, og sommerfesten, som blev aflyst. 
Årets overskud er 32.712 kr
Der er hensat 20.000 kr til legepladsudvalg. 
Der er hensat 6.100  kr til ubetalt regning til kloakmester.
Regnskabet blev enstemmigt godkendt herunder de disponerede hensættelser gældende til 
GF 2023.

b. Godkendelse af budget 2022 samt fastsættelse af årets ejerforeningsbidrag.
Såfremt budgettet godkendes, foreslås bidraget for 2022 fastsat til DKK 4.975
Formanden gennemgik vedligeholdelsesplanen inden budgettet.
Budget
Formanden gennemgik derefter budgettet samt bestyrelsens forslag til uændret kontingent 
4.975 kr for 2022.
Budget, kontigent og vedligeholdelsesplan for 2022 blev enstemmigt godkendt.

4.  Behandling og afstemning af forslag fra bestyrelsen

4.1 Husorden godkendelse 
Ingen væsentlige ændringer. 
Det er specificeret, at standardfliserne/-sten er Klostersten. 
Der oplæses en mail fra en beboer vedr. formuleringen omkring reglerne for anvendelse af 
sten. Der er mange input med ønsket om, at der er en vis ensartethed i foreningen, og 
Klostersten er standard. Lige nu ligger der fliser rundt omkring, som ikke følger reglerne. Men 
der er omvendt også forståelse for, at man som ejer kan have købt et hus, hvor tidligere ejere 
ikke har fulgt anvisningerne.
Generalforsamlingen beslutter, at man som ejer fremadrettet skal følge anvisningerne fra dette 
års godkendte husorden (dvs. husorden 2022). Helle Friberg, nr. 54 foreslår, at bestyrelsen 
ændrer ordene i husordenen “bedes udskiftet med” til “skal udskiftet med”, så nye ejere 
forstår, at det ikke blot er et høfligt forslag. Bred tilslutning til Helle’s forslag, der dog ikke 
kan medtages for nuværende, da det ikke kom til afstemning.

 
Husordenen godkendt i den oprindelige udsendte form.

4.2 Velkommen til HGV – godkendelse
                      Godkendt enstemmigt.



4.3 Indstilling til tilslutning af fjernvarme
Formanden gennemgår bestyrelsens arbejde omkring fjernvarme.( bilag vedlagt referatet)
Vi har lagt os i slipstrømmen af Gassehaven, som har været meget effektive mht. at 
kommunikere med kommunen om evt. fjernevarme. 
Holte fjernvarme ønsker en tilkendegivelse fra generalforsamlingen om stillingstagen til 
tilslutning af fjernvarme, som et validt grundlag for vurdering af potentielle tilslutninger. 
I løbet af sommeren skulle der foreligge en afgørelse fra Holte fjernvarme / kommunen om, 
hvorvidt man vil etablere fjernvarme i vores område. 

Enstemmig tilslutning til forslaget, og bestyrelsen får mandat til at arbejde videre.

4.4 Mandat til bestyrelsens godkendelse af alternativ opvarmningsform.   
Udfordringer med varmepumper gennemgås af formanden ( bilag vedlægges referatet). For at 
undgå potentielle nabostridigheder samt ubehageligheder ifm. evt. nedtagning af alternative
opvarmningsformer grundet støj, foreslår bestyrelsen, at de skal godkende alternative 
opvarmningsformer herunder varmepumper. Med alternative opvarmningsformer menes for
 indeværende alternativer til den tilslutningspligtige naturgas. 

       20 stemmer for og  3 imod
       
                     Der blev stemt om det alternative forslag, at mandatet kun skal gælde til kommunen har taget
                     beslutningen, om hvorvidt vi skal tilslutte fjernvarme.       

      6 stemte for og 10 imod
      Forslaget forkastet

5. Behandling og afstemning af forslag fra medlemmerne

              5.1 Forslag om fuld implementering af rottespær for samtlige ejendomme. 
(Bilag vedlagt referat) 
Morten Petersen, nr. 50 har stillet forslag om, at der etableret rottespærre i samtlige kloakker 
og efterspurgte bestyrelsen om finansieringsforslag.
Forslaget blev vedtaget
23 stemte for og 0 i mod

               5.2 Bestyrelsens indstilling til finansiering ved accept af pkt. 5.1 
Formanden gennemgik problemet med rotter og kloakproblematiken. På nuværende          
tidspunkt er der etableret en rottespærre i en skelbrønd.
Bestyrelsen har indhentet tilbud på etablering af rottespærre i samtlige skelbrønde. Det vil     
koste ca. 50.000 kr + årlig servicering på ca. 14.500 kr

Til finansiering af etablering af rottespærre i samtlige skelbrønde forslår bestyrelsen, at 
ejerbidrag for året 2022 forhøjes ekstraordinært med + DKK 500,-pr. ejendom (dvs. som 
engangsbeløb) - i alt DKK 22.000 - mens resten af beløbet ca. 28.000 kr afholdes over 
foreningens egenkapital. Forslaget godkendes.      
26 stemte for og 0 imod

Ejerbidrag for 2022 bliver herefter 
4.975 kr + 500 kr ( ekstraordinært bidrag i år til rottespærre ) = 5.475 kr.

6. Valg af bestyrelsen og suppleanter
Bestyrelsen består af 3-5 medlemmer samt 1-2 suppleanter. 

     a. Følgende bestyrelsesmedlemmer er på valg:
            Elsebeth Hjortshøj nr. 55 
            Bodil Dixen Sunde, nr. 90 
           Gitte Halberg nr. 80
           Lars Bøcker (Formand) nr. 59

Alle er genvalgt



b. Suppleant på valg: 
          Dorthe Liljengren nr. 88 - genvalgt

7. Valg af revisor 
Bestyrelsen foreslår: 
Claus Iversen nr. 70 -genvalgt

8. Fælles arbejdsdage
Bestyrelsen har foreslået følgende arbejdsdage i 2022
Søndag den 12. juni kl. 13-17 (forår) 
Søndag 30. oktober kl. 12-16 (efterår)
Formanden opfordrer til deltagelse i arbejdsdagen, da det har stor værdi for både vores 
område og økonomien.
Begge dage blev godkendt

9. Årets sommerfest 2022
Lørdag d. 20. august 2022
MasterChef: Michael Rasmussen, nr. 73
Dagen godkendt 

10. Eventuelt

       10.1 bestyrelsens opdatering af 10 års vedligeholdsplan
                Der arbejdes fortsat på udarbejdelse af 10 års vedligeholdelsesplan

       10.2 orientering om krav til fremtidige opvarmningsformer (bilag vedlagt, 4.3 og 4.4)
                
       10.3 status fra legepladsudvalg
            Helle Friberg nr. 54  giver status over legepladsudvalgets arbejde. Der er ryddet op på 

legepladsen, og tegningerne er snart klar til godkendelse hos bestyrelsen, inden de sendes til 
kommunen.

                

Dirigenten rundede generalforsamlingen af og takkede for god ro og orden.

Gl.Holte d. 24.05.2022

Jill Byrnit.                                                      Gitte Halberg
Dirigent.                                                         Referent

Bilag: Årsregnskab 2021, Budget 2022, pkt. 4.3 Fjernvarme, pkt 4.4 Alternativ opvarmning (Varmepumper), 
pkt. 5.1 Rottebekæmpelse.












